



香港學界舞蹈協會有限公司
HONG KONG SCHOOLS DANCE ASSOCIATION LIMITED
學校會員責任及權利
School Members' Obligations and Rights

學校會員必須注意、履行及遵守下列事項

會員責任

1. 會員必須詳細閱讀上載於本會網站內的學校舞蹈節消息及會員通告 (<http://www.hksda.org.hk>)。
2. 如參加學校舞蹈節的學生／家長對學校舞蹈節或本會有查詢、投訴或任何意見，身為負責報名之學校會員，有責任代他們聯絡本會，並將本會有關回覆轉告當事人。
3. 如本會要求參賽學生出示學校證明，會員有責任協助該等學生提供有關文件。
4. 會員只可替仍在該學校就讀的學生報名。

會員權利

1. 將定期收到本會以郵寄或電子傳真形式發出的會員通告/通訊。
2. 參與本會一年一度之會員大會，並擁有投票權。

School Members should observe all the followings

Members' Obligations

1. Members must read the information of the Schools Dance Festival and member circulars from our web page (<http://www.hksda.org.hk>).
2. All enquiries, complaints or suggestions by individual competitors or parents about the Festivals should be forwarded to the Association by the responsible school members who should subsequently pass on the feedback / result to the competitors or parents concerned.
3. Members should assist their students taking part in the Festivals in the presentation of documentary proof by school when required.
4. Members should enter only their own current students to the Festival.

Members' Rights

1. Members receive regular circulars/newsletter by post or e-fax.
2. To attend the Annual General Meeting of the Association and have voting right.